
Zápis č. 5/2022 z jednání zástupců DSO Mikroregionu Kozákov (DSO MK) 

dne 09. 12. 2022 v budově OÚ Chuchelna 

 

 

Přítomní členové: E. Peštová, J.Plíva, D.Pražák 

Zapisovatel: R. Špidlenová 

Projektová manažerka: J. Vaničková 

 

 

Program jednání: 

 

1) Volba předsedy a místopředsedy DSO Mikroregion Kozákov 

Zástupci DSO MR Kozákov jednomyslně zvolili jako předsedkyni DSO MR Kozákov 

Bc. Evu Peštovou a místopředsedou pana Josefa Plívu. 

 

USNESENÍ č. 10/2022: Zástupci DSO MR Kozákov zvolili Bc. Evu Peštovou jako 

předsedkyni DSO MR Kozákov a pana Josefa Plívu místopředsedou. 

 

2) Seznámení se stanovami 

Paní Peštová seznámila nové zástupce členských obcí se stanovami DSO Mikroregion 

Kozákov. 

 

3) Schválení rozpočtu DSO MR Kozákov na rok 2023 

Zástupci DSO MR Kozákov jednomyslně schválili rozpočet na rok 2023 

 

USNESENÍ č. 11/2022: Shromáždění zástupců DSO Mikroregion Kozákov schvaluje 

rozpočet na rok 2023 jako schodkový, s příjmy 90.450, - Kč a výdaji 125.000, - Kč. 

Schodek ve výši 34.550, - Kč je kryt zůstatkem financí z předešlých období 

 

 

 

 

 



4) Návrh rozpočtového výhledu DSO MR Kozákov na období 2023–2026 

Zástupci DSO MR Kozákov jednomyslně schválili rozpočtový výhled na období 

2023–2026. 

 

USNESENÍ č. 12/2022: Shromáždění zástupců DSO Mikroregion Kozákov schvaluje 

rozpočtový výhled na roky 2023–2026 

 

5) Schválení plánu provedení inventury k 31. 12. 2022  

Zástupci DSO MR jednomyslně schválili plán provedení inventury k 31. 12. 2022.  

 

USNESENÍ č. 13/2022: Zástupci DSO MR Kozákov schvalují plán provedení 

inventury  

k 31. 12. 2022. 

 

6) Činnost projektového manažera:  

Paní Jana Vaníčková přítomné členy informovala, že dotace z Nadace ČEZ, která by 

částečně kryla náklady na instalaci dobíjecí stanice, nebyla schválena. Paní Vaničková 

bude zjišťovat další možnosti využití dotačních titulů, v současné době ještě nemají 

všechny organizace dotační tituly vypsány a ani nemají specifikovány podmínky. 

Umístění nabíjecí stanice na kola v Semilech bude předmětem dalšího jednání. 

Příští rok bude vypsána dotace na karavanové stání, přítomní členové se shodli, že by 

bylo vhodné je vybudovat na Kozákově. Paní Vaníčková se proto sejde s paní 

Markovou z KČT, aby ji informovala o této možnosti a zjistila názor KČT na 

vybudování karavanového stání na Kozákově. 

Na základě návrhu paní Vaničkové, členové Mikroregion Kozákov zkusí vytipovat 

místo na umístění vyhlídkové houpačky, případně lavice. 

Paní Vaničková bude pracovat na navázání bližší spolupráce se sdružením MAS 

Achát, z.s. 

 

 

 



7) Výsledky kontroly z Krajského úřadu Libereckého kraje 

Paní Peštová seznámila zástupce DSO MR Kozákov s výsledky dílčí kontroly z 

Krajského úřadu Libereckého kraje, která byla bez závad. Dále požádala o důslednější 

hlídání zveřejňování dokumentů na elektronické desce.  

 

 

V Semilech 9.12.2022     Zapsala: Radka Špidlenová 

 

 

 

 

……………………….. ………………………..  ……………………….. 

Obec Chuchelna  Město Semily   Obec Záhoří 

 


